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Sēdi vada: J.Grasis 

Sēdi protokolē: J.Grasis 

Piedalās: vairāk nekā puse Skolas padomes locekļu 

Pieaicinātie: Ināra Briede, skolas ēdinātāja pārstāvis 

Darba kārtība: 

1.Par uzlabojumiem skolas ēdnīcā (skolas ēdinātāja pārstāvis).

2.Par skolnieku apbalvošanas nolikuma projektu (I.Briede).

3.Par neformālo izglītību skolā (S.Savicka).

4.Dažādi

1.jautājums

Sēdes vadītājs dod vārdu skolas ēdinātāja pārstāvim. Viņš norāda, ka ir ņemti vērā 

vecāku aptaujas rezultāti; ir piestrādāts, lai ēdiens būtu silts. Skolas padomes pārstāvji 

izsaka piezīmes par launaga kvalitāti. G.Ļeonovičs informē par Ādažu pašvaldības 

aktivitātēm saistībā ar ēdināšanu skolā; ir neizpratnē, kāpēc joprojām broileri tiek 

iepirkti Polijā; kāpēc ir plastmasas trauki utt. 

Skolas ēdinātāja pārstāvis atbild uz uzdotajiem jautājumiem; tajā skaitā, kas konkrēti 

ir ņemts vērā no vecāku aptaujās ierosinātiem priekšlikumiem.  

S.Bukovska ierosina apmeklēt kādu Cēsu vai Valmieras vidusskolu, lai skolas 
ēdinātājs gūtu ierosmes kvalitātes nodrošināšanai.

Skolas ēdinātājā pārstāvja atskaite  tiek pieņemta zināšanai.

2.jautājums

I.Briede informē par sagatavoto nolikuma projektu par skolnieku apbalvošanu un 
atbild uz uzdotajiem jautājumiem.

Skolēnu pārstāvji norāda, ka apbalvošana būtu jāsāk no atzīmes „8”; piedāvā pacelt 
minimālo apbalvojumu no 5 uz 10 Eiro. Tāpat nebūtu slikti arī pateicības dāvanas, kā 
piemēram, pildspalvas ar skolas vai novada simboliku un citi suvenīri.

Starp skolas padomes sēdes dalībniekiem ir diskusija: vai prēmēt jebkuru Ādažu 
vidusskolas skolnieku, jeb tikai tos, kuri ir reģistrēti Ādažu novadā. Domas šajā 
jautājumā dalās.

Vienojoties tiek nolemts: kopumā atbalstīt sagatavoto nolikuma projektu; ņemt vērā 

izteiktās piezīmes. 

3.jautājums



S.Savicka informē par neformālo izglītību skolā un atbild uz uzdotajiem jautājumiem

(prezentācija pielikumā).

4.jautājums

J.Grasis apsveic gan skolas padomes locekļus, gan visus Ādažu vidusskolas

pedagogus un darbiniekus Ziemassvētkos un novēl visiem izturību Jaunajā gadā!.

Sēdes vadītājs informē, ka nākošā Skolas padomes sēde notiks 1.februārī plkst. 19.00

Sēde beidzas 20.47.

Sēdes vadītājs: J.Grasis

Protokolists:   J.Grasis


